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FOR IMMEDIATE RELEASE       August 30, 2013 

 

U.S. Government Issues Intelligence Assessment Demonstrating Syrian Government’s 

Responsibility for Chemical Weapons Use August 21 

 

  
Office of the Spokesman:  

 

The White House has issued a detailed, unclassified intelligence assessment today demonstrating 

the Syrian Government’s responsibility for the use of chemical weapons on the outskirts of 

Damascus on August 21.   

  

This attack against the Syrian government's own citizens was, in the words of Secretary Kerry, a 

moral obscenity.   
  

We respect and support the work of the UN team gathering additional evidence of the regime’s 

use of chemical weapons and their lethal effect on hundreds of civilians, but it already is clear 

that the government conducted this attack.  The regime must be held accountable for its actions.  

  

We urge all governments of the world to join us in condemning publicly the Syrian government's 

use of chemical weapons and to hold the regime accountable for this violation of a bedrock 

international norm. 

 

 

الهجمات الحكومة الأميركية تصدر تقييما استخباريا مفصلا يظهر مسؤولية الحكومة السورية عن 

أغسطس 12الكيماوية في دمشق يوم   

 

:مكتب الناطق باسم السفارة  

أصدر البيت الأبيض اليوم تقييما استخباراتيا مفصلا نزعت عنه السرية يثبت مسؤولية الحكومة السورية عن استخدام الأسلحة 

، كما وصفه وزير هوأبناء شعبها  ضد إن هذا الهجوم الذي نفذته الحكومة السورية. أغسطس 12الكيميائية في ريف دمشق يوم 

 .الخارجية الأمريكي جون كيري، فحش أخلاقي

 

وتأثيرها القاتل على  اويةعلى استخدام النظام للأسلحة الكيمإضافية نحن نحترم وندعم عمل الفريق الأممي الذي يقوم بجمع أدلة 

 .النظام على أفعالهتتم محاسبة أن نبغي ي. ا الهجومهذنفذت مئات المدنيين، لكنه من الواضح بالفعل أن الحكومة هي التي 

 

ستخدام الحكومة السورية للأسلحة في شجبها العلني لا هاعلى الانضمام إليجميع حكومات العالم شجع إن الحكومة الأميركية ت

 .المبادئ الدولية الأساسية أحدلمجتمع الدولي على محاسبة النظام على انتهاكه نحث اة واويالكيم

#### 

 


